
 

 

27 June 2024 

 
New Access Route from DBRC Main Entrance  

to the Tennis Courts 

 
Dear Members and Guests, 

Starting from 1 July 2024, a new route from the Main Entrance to the 

Tennis Courts will be available for more convenient and efficient access. 

We encourage you to follow the new route outlined below: 

 

1) Tap your membership card at the DBRC Main Entrance, as you have 

done in the past, and proceed as usual. 

2) Continue straight after the Reception area and Table Tennis Court. 

3) Instead of passing through the changing rooms, simply walk straight 

down to the Squash Court. 

4) After the stairs, open the door, then turn right towards to the Tennis 

Courts. 

 

The two gates connecting the parking lot and the Squash Court will be 

closed from 1 July 2024. Golf cart users can use the new access gate 

(near Plaza Lane) to head to the DBRC Main Entrance and follow the 

above route to the Tennis Courts. 

 

We will continue to improve the facilities and announcements will be 

made in due course.  

 
 
 



 

 

27 June 2024 

 

由 康 樂 會 正 門 前 往 網 球 場 的 新 路 線 

 

致各會員及訪客： 

由二零二四年七月一日起，我們將增設由康樂會正門前往網球場的

新路線，讓大家可以更方便快捷地前往網球場。

您將可循以下路線前往網球場： 

1) 於康樂會正門入口處拍會員卡。 

2) 經過接待處和乒乓球場後，繼續向前行。 

3) 毌需進入更衣室，直行至壁球場。 

4) 走過樓梯後，開門向右往前行，便可前往網球場。 

此外，壁球場外連接停車場的兩道閘門將二零二四年七月一日起關

閉，駕駛高爾夫球車的會員請使用新的閘口（近廣場徑旁）前往康樂

會正門，並依照以上路線前往網球場。

我們將持續改善會內設施，並會適時公佈。
 
 


